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Dagsorden til byrådets møde onsdag den 20. sep
tember 2000 kl. 19.00 i byrådssalen.

Medlemmer:
Kim Rockhill 
Anni Skov
Birgit Bangshof Mortensen 
Bent Hoffmann 
Eric Munch 
Jens Timm Jensen 
Jens Brogaard Jensen 
Knud 0. Andreasen 
Hans Henning Bjørnsen 
Hanne Kyvsgaard 
Niels Jørgen Pedersen 
Steen Berthelsen 
Bent Vestergaard Jensen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

B emærkninger:

Der er formandsmøde kl. 18.00 i borgmesterens 
kontor.

Denne dagsorden kopieres som sædvanlig til alle 
byrådsmedlemmer, men da IT er ved at være på 
plads, vil referatet herfra - samt fremtidige 
dagsordener og referater skulle hentes i 
swwwing.
Anni Skov undtaget.

Tidspunkt for mødets afslutning: kb
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1.

Udvalgsdagsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg 
er udsendt tidligere:

Miljø- og teknikudvalget - den 10/8 og 30/8 
Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 29/8 
Økonomiudvalget - den 12/9
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2.
Budgetrevision I - drift 2000 

J.nr.

Økonomisk forvaltning har ved skrivelse af 
7. august 2000 anmodet fagforvaltningerne om at 
foretage en revision af budgettet for 2000.
Miljø- og teknikudvalg:
Lovbundne med komm.indflyd. -455.300
Ikke lovbundne 145.300
Skole-, social- og 
sundhedsudvalget:
Lovbundne 1.598.600
Lovbundne med komm. indflyd. 2.644.700
Økonomiudvalget:
Lovbundne 170.600
Lovbundne med komm. indflyd. 518.700
Ikke lovbundne 1.454.300
I alt nettomerudgift 6.076.900

Resultatet af budgetrevision I betyder, at kr. 
6.076.900 forbruges af kassebeholdningen. 
Oversigt over udvalgenes budgetrevision vedlæg
ges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000, at budgetrevision I med et for
brug af kassebeholdningen på kr. 6.076.900 god
kendes.
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13.

Indstilling om budgetforslag 2001 og budgetover
slag 2002-2004

| J.nr. ØKF 00.01001

A) . Administrationen og fagudvalgene har udarbej
det forslag til budget for 2001 og overslagsårene. 
Forslaget forelægges for økonomiudvalget med 
henblik på indstilling til byrådets 1. behandling 
den 20. september 2000.
Budgetforslaget for 2001 viser bruttoudgifter på 
kr. 307.546.000 og bruttoindtægter på kr. 
300.195.000.
Forslaget har således et finansieringsunderskud 
på kr. 7.351000.
Hovedtallene (beløb i 1.000 kr) er opgjort således:

DRIFTSVIRKSOMHED
Udgifter Indtægter

Byudvikling mv. 4.697 920-
For syningsvirks omhed 13.254 17.774-
Vejvæsen 5.953 30-
Undervisning og kultur 49.455 2.981-
Social- og sundhedsvæsen 164.741 60.277-
Administration 34.849 2.221-

Drift i alt 272.949 84.203-

ANLÆGSVIRKSOMHED
I alt 6.000

RENTER
I alt 2.763 897-

FINANSFORSKYDNINGER
Øvrige finansforskydninger 324

AFDRAG PÅ LÅN
1 alt 4.316

fortsættes...
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3. fortsat

FINANSIERING
Optagne lån 3.000-
Generelle tilskud 9.012 39.932-
Udligning af moms 9.945
Skatter 2.237 172.163-

Finansiering i alt 21.194 215.095-

Finansieringsunderskud 7.351

Forslagets skatteindtægter er baseret på en ind
komstskatteprocent på 21,0 af et statsgaranteret 
udskrivningsgrundlag på 669,1 milL kr. 
Grundskylden er forudsat at udgøre 22 0/00 af en 
forventet afgiftspligtig grundværdi på 738,6 mill. 
kr.
Dækningsafgift af erhvervsejendomme er forud
sat at udgøre 6 0/00 beregnet af en forskelsværdi 
mellem grundværdier og ejendomsværdier på 
145,3 mill. kr.
Administrationen og fagudvalgene har fremsendt 
budgetoplæg (afsnit 5 i budgetmappen).

B) TAKSTBLAD
Forslag til takstblad skal indstilles (afsnit 5 i 
budgetmappen).

C) DRIFTSAKTIVITETSÆNDRINGER 
Forslag til driftsaktivitetsændringer skal ind
stilles ( afsnit 7 i budgetmappen )

D) INVESTERINGSPLAN
Forslag til investeringsplan 2001-2004 skal ind
stilles (afsnit 6 i budgetmappen).

E) KIRKEBUDGET 2001
Der er på nuværende tidspunkt ikke modtaget 
budget fra provstiet.

fortsættes.....
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3. fortsat

Økonomiudvalgets møde den 12. september 
2000:

ad A) Anbefales 
ad B) Takstblad anbefales 
ad C) Samtlige driftsaktivitetsændringsforslag 

anbefales at indgå i de videre politiske 
budgetdrøftelser

ad D) Forslag til investeringsplan anbefales at
indgå i de videre politiske budgetdrøftelser 

ad E) Det indstilles, at kirkeskatteprocenten 
fastholdes uændret til 1,11.

Sidste frist for partiernes ændringsforslag er 
fastsat til onsdag den 27. september kl. 12.00.
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4.

Fælleskommunalt samarbejde på kloakområdet

J.nr. 06.00.05P22/AKH

På byrådets møde den 17. marts 1999 blev det 
vedtaget, at forvaltningen skulle medvirke til at 
udarbejde en analyse om tre samarbejdsmodeller. 
Erhvervsfremme Styrelsen har støttet projektet, 
men proceduren for at opnå denne støtte var så 
langvarig, at analysearbejdet først kom i gang i 
efteråret 1999.
Kommunerne i 6“kommunesamarbejdet samt 
Ballerup har deltaget i analysen.
De tekniske chefer og personalet i kloakforsynin
gerne har været involveret i arbejdet med analy
sen. Som konsulent har COWI-consult medvirket. 
Der blev hurtigt identificeret en række områder, 
hvor kommunerne med fordel kunne samarbejde. 
Det blev derfor besluttet, at påbegynde det ufor
melle samarbejde i tre arbejdsgrupper:
-  ledningsrenovering
-  kloakering i det åbne land
-  drift af renseanlæg.
Dette samarbejde har fungeret siden efteråret 
1999.
I forbindelse med analysearbejdet har man kort
lagt driften af kloakforsyningerne i kommunerne, 
herunder serviceniveau. Det blev her klart, at der 
var temmelig stor forskel på, hvordan man driver 
forsyningen, specielt mellem de mere landlige 
kommuner og de mere bymæssige.
Man er derfor nået frem til en samarbejdsmodel, 
der bygger på den såkaldte BUM-model, hvor 
man har adskilt bestillerfunktionen (typisk ad
ministrationen på rådhuset) fra udførerfunktio
nen (driftsenheden).
Hvor mange kommuner har arbejdet med at 
etablere samarbejde mellem driftsenheder, er det 
nyt, at man her foreslår at integrere administra
tionen, og ikke i første omgang ser på driften.

fortsættes...
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4. fortsat

Fordelen ved denne løsning er:
-  den giver de enkelte kommuner mulighed for 

at fastlægge sin egen driftspolitik
-  den bevarer dermed den politiske kontrol i 

nærsamfundet
-  den giver mulighed for de samarbejder og ud

liciteringer, som hver for sig er optimale uden 
at skulle tage hensyn til et større drifts
samarbejde

-  den skitserede model giver mulighed for at 
udbygge den med andre driftsområder inden
for det tekniske område.

Modellen har været præsenteret for borgmestrene 
og udvalgsformændene den 22. maj 2000, og 
forelagt ved borgmestermødet i Bycirklen den 21. 
juni 2000.
På det sidstnævnte møde var borgmestrene i 
sekskommunesamarbejdet positive, mens Balle
rup Kommune meddelte, at de ikke vil deltage i 
et integreret samarbejde med de seks kommuner 
i Frederiksborg Amt, idet Ballerup som en stor
københavnsk kommune ikke ligner de øvrige 
kommuner, men at man fortsat er indstillet på at 
deltage i det uformelle samarbejde.
For at få et sådant samarbejde op at stå, skal der 
udføres en række opgaver, som der er redegjort 
for i COWFs rapport. Det er dels opgaver, som 
skal harmonisere driften af kloakforsyningerne, 
udarbejde grundlaget for styringen af den politi
ske proces, samt at udarbejde kontraktgrundlaget 
for det fremtidige samarbejde.
En endelig beslutning om at etablere et formali
seret samarbejde på spildevandsområdet forven
tes forelagt til politisk behandling om ca. 3 år.
Til at stå for arbejdet er der lagt op til, at der i de 

: ca. 3 år ansættes en koordinator. Udgifterne til 
dette arbejde deles mellem de deltagende kom
muner i forhold til indbyggerantal. Der er regnet 
med en årlig udgift i en ca, treårig periode på 
600.000 kr.

fortsættes...
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Hvis alle seks kommuner deltager, skal Skibby 
kommune dække 6523/69182 af dette beløb, sva
rende til 57.000 kr.
Ifølge oplægget skal koordinatoren ansættes i 
forvaltningen i en af deltagerkommunerne efter 
nærmere aftale mellem borgmestrene. De øvrige 
kommuner betaler værtskommunen for koordina
toren og for øvrig bistand.
Beslutningen om at deltage i projektet med at 
udarbejde kontrakter m.v. er bindende for delta
gerkommunerne frem til, at der skal træffes den 
endelige beslutning om at etablere et egentligt 
formaliseret samarbejde om ca, tre år.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 10. august 2000
-  at Skibby kommune deltager i samarbejdet 

om at opbygge et tværkommunalt samarbejde 
på spildevandsområdet efter den skitserede 
model. Et beslutningsgrundlag for et formali
seret samarbejde forventes forelagt om ca. tre 
år.

-  at der årligt bevilliges 57.000 kr. af kloakfon
den til at finansiere arbejdet.

-  at koordinatoren ansættes i en af deltager
kommunerne efter aftale mellem borgmestre
ne.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 miljø- og teknikudvalgets ind
stilling.
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5.

Kommuneplan 2000. behandling af indsigelser 

J.nr. 01.02.03P15/AKH

Kommuneplanforslaget har været i offentlig hø
ring i perioden 18. april til 18, juli 2000.
Der er indgået i alt 18 skrivelser, hvoraf de 3 er 
indkommet efter fristens udløb.
I vedlagte indstillingsbilag gennemgås de ind
komne indsigelser og bemærkninger, og der gives 
administrative forslag til eventuelle konsekvens
rettelser.
En indsigelse fra Frederiksborg Amt bevirker, at 
planen ikke kan vedtages endeligt, før der er op
nået enighed herom med Hovedstadens Udvik
lingsråd.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 30. august 2000,
at de i indstillingsbilaget nævnte tekniske æn

dringer foretages,
at pkt. 6 — Ollekolle i Venslev - udgår, 
at der optages forhandlinger med HUR om are

alet "Sølvkær” og konvertering af sommer
husområderne "Harebakken" og "Kløvertof
ten” som helårsområder.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 miljø- og teknikudvalgets ind
stilling.
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6 .

Komrnuneplantillæg nr. 19 og lokalplan nr. 80 for 
nvt boligområde ved Røgerupvei

' Icåt Å /SA4M  AAuxAd.

AuAc
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J.nr. 01.02.05P16/AKH

Komrnuneplantillæg 19 og lokalplan 80 har været 
i offentlig høring i perioden fra 2. maj 2000 til 27. 
juni 2000.
Der er indkommet to indsigelser fra henholdsvis 
Frederiksborg Amt og en nabo til området. 
Indsigelserne er kommenteret i sagsnotat af 22. 
august 2000, som er vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 30. august 2000, at komrnuneplantillæg 19 
og lokalplan 80 fremsendes til Hovedstadens Ud
viklingsråd med følgende ændringer:
"Hele område E4 udlægges i komrnuneplantillæg 
19 til boligområde (B20)”,
samt at der i lokalplanen medtages følgende no
ter:

"Erhverv.
Erhvervsaktiviteten på ejendommen består i dag 
af 1 bygning indeholdende kontorfaciliteter, 1 
bygning til mandskabsfaciliteter og lager for 
værktøj samt 1 bygning til oplagring af maskinel. 
Der er ingen støjende bearbejdning på stedet og 
kun begrænset transport til og fra ejendommen. 
Firmaet beskæftiger sig med diamantboring. 
Eksisterende aktiviteter forventes afviklet, dog 
kan liberale erhverv, som ikke er til gene for om
givelserne (klasse 1 virksomheder), fortsætte de
res aktiviteter.

Støj.
Lokalplanområdet grænser mod syd op til en ek
sisterende erhvervsejendom. Der foregår kun be
grænset transport til og fra ejendommen, og det 
forventes ikke, at boligbebyggelsen vil blive på
ført støjniveauer over 55 dB.

fortsættes
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Det er yderligere i lokalplanens §10.1 krævet, at 
der skal opføres fast mur/skærm mellem boligom
rådet og det eksisterende erhverv. Erhvervsejen
dommen er i kommuneplantillæg nr. 19 udlagt til 
boligområde, og erhvervsaktiviteterne afvikles 
etapevis.

Kildeplads zone.
Da arealet ligger indenfor en kildepladszone ind
føjes følgende til kommuneplantillæg 19 og lokal
plan 80: Grønne og befæstede arealer skal vedli
geholdes uden brug af pesticider.” 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 miljø- og teknikudvalgets ind
stilling.
Steen Berthelsen deltog ikke i sagens behandling 
på grund af inhabilitet.
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Vedtægter for samarbejde om miljøtilsyn mellem 
kommuner i Frederiksborg Amt Vest.

J.nr. 09.00/BC

Hundested, Frederiksværk, Jægerspris, Skibby, 
Frederikssund, Ølstykke, Slangerup og Stenløse 
kommuner har udarbejdet endeligt forslag til 
vedtægt for et forpligtende samarbejde om kvali
tetsudvikling og styrkelse af miljøarbejdet med 
virksomheder og landbrug i de otte kommuner i 
den vestlige del af Frederiksborg Amt.
På mødet den 17. november 1999 principgod
kendte byrådet det foreløbige forslag til vedtægt. 
Efterfølgende er foretaget en del sproglige æn
dringer, ligesom vedtægten er tilrettet Tilsynsrå
dets bemærkninger. ,
Forslag til ” Vedt ægt for et forpligtende samarbej
de om kvalitetsudvikling og styrkelse af miljøar
bejdet med virksomheder og landbrug i Frede
rikssund, Frederiksværk, Hundested, Jægerspris, 
Skibby, Slangerup, Stenløse og Ølstykke kommu
ner (revideret 24. august 2000)” vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 30. august 2000, at forslag til "Vedtægt for et 
forpligtende samarbejde om kvalitetsudvikling og 
styrkelse af miljøarbejdet med virksomheder og 
landbrug i Frederikssund, Frederiksværk, Hun
dested, Jægerspris, Skibby, Slangerup, Stenløse 
og Ølstykke kommuner (revideret 24. august 
2000)” godkendes.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 miljø- og teknikudvalgets ind
stilling.
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Ansøgning om tildeling af byfornvelsesynidler til 
etablering af 4 tidssvarende boliger på ejendom
men Bygaden 22. matr, nr. 9-d Vønslev by. Fer
slev

J.nr. 01.11.10P20/JLI

Ejeren af ovennævnte ejendom søger om tildeling 
af byfornyelsesmidler til renovering og indretning 
af 4 boliger. Heraf er 2 boliger eksisterede. Det 
samlede areal af ombygningen andrager ca. 300 
m2.
Miljø- og teknikudvalget besluttede på mødet den 
29. marts 2000 principielt at være positivt ind
stillet overfor initiative, som kan støtte udviklin
gen i landsbyerne.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 30. august 2000, at kommunen principielt 
maksimalt ønsker at bidrage med en årlig ydel
sesstøtte på netto 22.000,00 kr.
Samtidig bemyndiges teknisk forvaltning til at 
tage kontakt med ejer for at forhandle om, hvor
dan udgiften kan begrænses til ovennævnte beløb 
og for at skabe grundlaget for en mere detaljeret 
ansøgning, samt at forvaltningen bemyndiges til 
at indgå aftale med ekstern rådgiver i fornødent 
omfang for at løse opgaven tilfredsstillende.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 miljø- og teknikudvalgets ind
stilling.
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Bekendtgørelse nr. 574 af 22.06.2000 om erebvr 
for udrykning til blinde alarmer

J.nr. 14.01.00S29

Bekendtgørelsen åbner mulighed for at opkræve 
gebyr for udrykning til blinde alarmer fra lovplig
tige ABA-anlæg.
Bekendtgørelsen fastsætter gebyrets størrelse til 
3.500,- pr. udrykning.
Beredskabskommissionen besluttede på møde 
den 29. august 2000, at gebyret på 3.500 kr. pr, 
udrykning indføres som standardbetaling ved ud
rykninger til blinde alarmer fra lovpligtige ABA- 
anlæg.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12, 
september 2000 beredskabskommissionens ind
stilling.
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Forslag til Socialplan 2000 for Frederiksborg amt 

J. nr. SSSF 16.00.00

Frederiksborg amt fremsender forslag til Social
plan 2000 for Amtet.
Amtet udsendte i februar 2000 et debatoplæg 
med opfordring til amtets borgere om at deltage i 
en bred debat om, hvordan amtets sociale indsats 
skal tilrettelægges og prioriteres.
Debatten har haft en flot deltagelse og givet me
gen inspiration til næste fase af arbejdet med So
cialplan 2000.
Materialet er blevet gennemgået, og på det 
grundlag har man udformet et egentligt forslag 
til Social 2000, hvor mange af de fremsendte 
synspunkter er indarbejdet.
Amtsrådet har besluttet at sende det foreliggende 
planforslag til høring i kommunerne, brugerorga
nisationerne og på de sociale institutioner. 
Høringssvar skal indsendes senest den 15. sep
tember 2000.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 29. august 2000 forslaget, dog ser 
man gerne, at afsnittet ”Børn og unge med handi
cap” indeholder tilbud til børn under 3 år efter 
endt barsels-/forældreorlov, samt at planen bør 
indeholde en beskrivelse af samarbejdet med 
kommunerne. Endvidere finder man at det er en 
mangel, at planen ikke beskæftiger sig med for
hold omkring de etniske grupper. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 skole-, social- og sundhedsudval
gets indstilling.
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12 .

Eventuel kommunegaranti til ombygning på pro
duktionsskolen

J.nr. 18.17

Produktionsskolen Over Broen har søgt om kom
munegaranti i forbindelse med nogle nødvendige 
istandsættelses- og ombygningsarbejder på sko
len. Det oprindelige projekt havde en samlet an
slået ombygningsudgift på 6,2 millioner kroner, 
men efter at det ikke længere er nødvendigt at 
sørge for indretning af lokaler til ungdomsskolen 
og ungdomsklubben, er Produktionsskolens be
styrelse blevet bedt om at revurdere ombygnings
projektet.
På den baggrund har bestyrelsen fremsendt revi
deret ansøgning den 24. august, og ansøgningen 
dækker nu kommunegaranti til optagelse af et 
kreditforeningslån på kr, 3 millioner. Lånet skal 
fortrinsvis dække udgifter til de arbejder, Pro
duktionsskolens elever ikke selv må eller kan på
tage sig. Produktionsskolen Over Broen er etab
leret i et samarbejde mellem Jægerspris, Frede
rikssund og Skibby kommuner. 
Kommunaldirektøren anbefaler, at Skibby 
kommune meddeler Produktionsskolen den øn
skede kommunegaranti på kr. 3 millioner, der 
ligger inden for den ramme, Indenrigsministeriet 
har givet kommunen tilladelse til. Såfremt In
denrigsministeriet vil godkende, at garantien kan 
deles mellem de tre kommuner, og såfremt Jæ
gerspris og Frederikssund vil tage del i garanti- 
stillelsen, deles denne mellem alle tre kommu
ner.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 12. 
september 2000 kommunaldirektørens indstil
ling.
Knud 0. Andreasen afventer sin stillingtagen til 
byrådsmødet.
Steen Berthelsen deltog ikke i sagens behandling 
på grund af inhabilitet.
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13.

Den selvejende institution. Skibby Ungdomsboli
ger

J.nr. BK 16.08 

Orientering for byrådet

Byrådet godkendte på møde den 13. juni, at ad
ministrationen kunne arbejde videre med Real
kredit Danmark med henblik på at indgå en en
delig aftale om en økonomisk rekonstruktion af 
den selvejende institution Skibby Ungdomsboli
ger.
Administrationen har hen over sommeren haft 
forhandlinger med Realkredit Danmark, som for 
deres vedkommende har haft forhandlinger med 
Finansstyrelsen. Den 7. juli har Realkredit Dan
mark meddelt, at deres låneandel er godkendt, og 
da Finansstyrelsen har meddelt, at man er posi
tiv overfor en rekonstruktion, forventer admini
strationen, at rekonstruktionen kan gennemføres. 
Boligselskabet DAB har givet tilsagn om at ville 
overtage administrationen, når rekonstruktionen 
er på plads.
De implicerede medarbejdere på rådhuset har 
den 31. august haft et møde med DAB, hvor de 
første forberedelser til overtagelsen er aftalt. 
Overtagelsen forventes at kunne foretages pr. 1. 
januar 2001.
Økonomiudvalget tager på møde den 12. sep
tember 2000 orienteringen til efterretning.
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14.

Henvendelser fra Ældre- og Handicaprådet 

J.nr. Soc.

Orientering for byrådet

Til orientering for økonomiudvalg og byråd fore
lægges henvendelser fra Ældre og Handicaprådet 
af 20. juni, 7. juli og 2. august, hvori Ældre- og 
Handicaprådet klager over, at man ikke er blevet 
hørt i sager der vedrører de ældre. Kommunens 
svar af 27. juni, 17. juli og 11. august forelægges 
ligeledes.
Da loven om retssikkerhed og administration er 
bredt formuleret omkring de områder, hvor æl
drerådet skal høres, er det aftalt med Ældre- og 
Handicaprådets formand den 11. august, at den 
pjece, som forvaltningen har udarbejdet om 
"Praktiske oplysninger til Pensionister", gennem
gåes af rådets medlemmer, således at rådets ud
talelse kan fremsendes til kommunen inden ud
gangen af september måned.
Fremtidige pjecer udformes som en "servicein
formation", idet den har den fordel, at informati
onerne hurtigt kan føres ajour, samt at informa
tionerne umiddelbart kan udskrives i det antal, 
der aktuelt skal bruges.
Økonomiudvalget tager på møde den 12. sep
tember 2000 orienteringen til efterretning.
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15.

Klage fra Sønderby Petanque klub over folkeop
lysningsudvalgets afslag på ekstra tilskud

J.nr. BK 18.15.10

Sønderby Petanque klub fremsender klage, idet 
folkeoplysningsudvalget har givet afslag på klub
bens ansøgning om et ekstratilskud i forbindelse 
med udvidelse af eksisterende petanque baner. 
Klubben søgte i første omgang om kr. 5.000,-, som 
udvalget bevilgede. Det viste sig herefter, at 
etableringen ikke kunne holdes indenfor de kr. 
5.000,-, hvorfor klubben fremsendte ansøgning på 
det resterende beløb kr. 2.483,-. 
Folkeoplysningsudvalget besluttede ikke at be
vilge dette ekstratilskud, idet det oprindelige til
skud var et engangs til skud, som klubben måtte 
holde sine udgifter indenfor.
Indstillingsbilag vedlægges. 
Folkeoplysningsudvalget besluttede på møde 
den 31. august 2000 at fastholde tidligere beslut
ning, således at der ikke bevilges et ekstratil
skud.
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16,

Udtræden af skole-, social- og sundhedsudvalget 

J. nr. BK 00.01A10

Byrådsmedlem Jens Brogaard Jensen, Venstre, 
anmoder i skrivelse af 11. september 2000 om at 
udtræde af skole-, social- og sundhedsudvalget pr. 
1. oktober 2000.
Anmodningen er af personlige årsager.


